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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2022-11-10

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Erik Broback
Vice ordförande Felix ”Putt” Uddén

Kassör Gabriel Berggren
Sekreterare Victor Salomonsson
Skyddsombud Mikael Eriksson

Informationsansvarig Hugo Spencer (Till §8)
Ordförande DP Lucas Kuszli
Ordförande F6 Sanna Berntsson

Ordförande FnollK Felix ”Örnen” Hörnfeldt
Ordförande Foc Jonas Bohlin

Vice ordförande FARM Marcus Möller
Sökande JämF Izatuva Sjölin

§1 Mötets öppnande Erik Broback öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Lucas Kuszli väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Fyllnadsval JämF Mötet adjungerar in Izatuva Sjölin med närvaro- och yttranderätt.
Izatuva Sjölin söker ledamotspost i JämF. Hon heter Izatuva, går TM22 och
har ej körkort. Hon söker för att jämställdhet är viktigt.
Sanna frågar vad hon vill satsa mest på under året. Izatuva säger föreläsningar.
Gabriel frågar om det finns något hon vill ändra på. Izatuva svarar att hon vill
göra det mer jämlikt.
Beslut: Att välja in Izatuva Sjölin till ledamot i JämF.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret Putt har arrangerat teambuilding.
Mikael har varit på SU möte. De pratade bland annat om jämställdhet och vad
högskolan tyckte det var rimligt att vi gör. Han har också vart på ett möte med
PA.
Gabriel har kollat på kvartalsrapporten.
Erik har vart på teambuilding samt haft ett möte med PA.

§5.2 F6 F6 har haft biljettsläpp till Luciasittningen idag på lunchen.

§5.3 FnollK FnollK har fortsatt med sin aspning. De tycker att det går fort. Örnen säger
att de skall ha fyra arrangemang nästa vecka.

§5.4 Foc Jonas säger att Focpay har kollapsat igen.

§5.5 FARM FARM håller på med mässan. De skall också arrangera DuP med DP nu på
fredag.
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§6 Lokalfrågan Putt säger att det inte har hänt så mycket denna veckan. Jonathan har varnat
att vi kanske måste betala mer än 250000 kr men Mikael poängterar att det
är Nikola som bestämmer över detta.

§7 Möte med PA Både Jonathan och Julie uttryckte att de inte gillade konceptet med phadder-
grupper. De berättade även om saker som de anser kan uppfattas som stötande,
till exempel all typ av militärlik gång. De skall ta upp detta på programråden.
Örnen säger att MK skall prata med högskolan och be dem lägga sig mindre
i mottagningen. Han säger vidare att någon sektions PA inte ville tillåta dem
att ha solglasögon på mottagningen.
Putt fortsätter att berätta att Jonathan har sagt att de endast skall komma
fram till en ståndpunkt som vi sedan får hantera som vi vill. Han har även
uttryckt att han vill ha ett möte med nya NollK ganska snart efter att de
kliver på. Örnen säger att nuvarande NollK skall sitta med på det mötet.
Mikael säger att de visade diskrimineringsenkäten för PA och att de vart choc-
kerade över att sektionsaktiva var en del av problemet. Mikael förklarade även
vår handlingsplan mot detta och de verkade nöjda med den.

§8 FARMs aspbudget Olle presenterar budgeten. Gabriel säger att han tycker att det ser rimligt ut.
Resten av mötet tycker också att budgeten ser bra ut.
Beslut: Att godkänna FARMs aspbudget.

Arr LV Datum Kostnad (kr)
Asplunch 1 2/11 4000

JA AW/spel 2 7/11 0
Mässa 3 16/11 0

Case 4 21/11 1300
Skördefest 5 1/12 5000

Intervju 5 28/11 0
Måndag lv6 6 5/12 2040

Totalt 12340

§9 Serveringstillstånd och
GU

Sanna berättar att under ET-rajjet så klev en GU-student in två gånger under
kvällen. Sanna har pratat med GU:s Hilbert-ansvarig. De skall förmedla att
GU studenter inte får komma in när vi har serveringstillstånd. Sanna frågar
mötet vad de får säga till GU-studenterna i sådana tillfällen. Hon berättar även
att så länge de inte köper eller öppnar en enhet inne i lokalen så bryter vi inte
mot alkohollagen men att det inte är lätt att hålla koll på att det inte händer
eftersom man har andra ansvar under arrangemangen.
Putt säger att det vore bra att inte ha dem där. Mikael säger att vi kan be dem
skicka ut i sitt nyhetsbrev att de inte får komma in. Han säger dock att det
står i dispositionsavtalet att deras styrelse alltid skall få komma in. Putt säger
vidare att de inte har bra koll på alkohollagen och att vi endast bör släppa
in dem i nödfall. Jonas säger även att de måste kunna bevisa att de är på
styrelsearbete om de skall få komma in.

§10 Övriga frågor

§10.1 Datum för ET-rajj Sanna berättar att hon försöker hitta tider för ET-rajjen. Hon har hittat för
ET-rajj 2 men inte för de andra eftersom de inte har släppt tiderna för ten-
torna än. Hon frågar därför om det är okej att hon avvaktar med att boka de
andra tiderna. Mikael säger det inte kostar så mycket mer att göra separata
ansökningar för alkoholtillstånden. Mötet tycker det är okej.

§10.2 Programrådet Putt frågar om det finns något som vi vill ta med till programrådet. Mikael
säger att ta med studienyttans vikt.
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§11 Mötets avslutande Erik Broback avslutar mötet kl. 12:50!

Erik Broback
Ordförande

Victor Salomonsson
Sekreterare

Lucas Kuszli
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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